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Protokół Nr 71/2022 

z posiedzenia Komisji ds. Samorządu, 

Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 11 października 2022 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Gawrysiak Renata – Przewodnicząca Komisji 

2. Herrmann Cecylia – Zastępca przewodniczącej komisji 

3. Kaszliński Jakub – członek komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kryszak Magdalena –  Kierownik referatu budownictwa, gospodarki przestrzennej, 

komunalnej, rolnictwa i ochrony środowiska 

4. Szczukowska Iwona – starszy inspektor ds. ewidencji ludności, zarządzania 

kryzysowego, obrony cywilnej i wojska 

5. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Obrona cywilna na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia. 

3. Analiza wniosków wnoszonych przez mieszkańców gminy podczas zebrań wiejskich 

w roku 2022. 

4. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Gawrysiak o godzinie 09:00 

otworzyła posiedzenie Komisji, a następnie powitała Przewodniczącą Rady Gminy Panią 

Wiesławę Posadzy, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, członków komisji oraz pracowników 

Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad. 2. Obrona cywilna na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Pani Iwona Szczukowska – przedstawiła informację dotyczącą powyższego tematu. 

Materiał w załączeniu do protokołu. 
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Dyskusja: 

Radna Renata Gawrysiak – zapytała się, dlaczego niektóre zarządzenia są z lat ubiegłych, 

a niektóre z lat bieżących? 

Pani Iwona Szczukowska – odpowiedziała, że pewne zarządzenia musiały zostać zmienione 

z uwagi na zmianę osób w składzie oraz dostosowania treści zarządzeń do obowiązujących 

przepisów lub wytycznych. 

Radna Renata Gawrysiak – zapytała się, czy Plan Operacyjny funkcjonowania Gminy 

dąbrowa Biskupia w warunkach zewnętrznego zagrożenia bezpieczeństwa państwa i w czasie 

wojny wraz z tabelą realizacji zadań operacyjnych jest uzgadniany ze względu na obecną 

sytuację na świecie? 

Pani Iwona Szczukowska – odpowiedział, że ten „Plan” jest co jakiś czas uaktualniany, to nie 

jest nic nowego. Obecnie musimy go głównie uzupełnić o plan dystrybucji tabletek jodku 

potasu. Mamy 5 punktów odbioru tych tabletek.  

Wójt Gminy – dodał, że jest tyle punktów, ponieważ tabletki te muszą zostać przyjęte 

w ciągu 2 godzin od danego zdarzenia. To nam ułatwi szybszą dystrybucję. 

Radny Jakub Kaszliński – zadał pytanie, kto jest w składzie Formacji obrony cywilnej? 

Pani Iwona Szczukowska – odpowiedziała, że prawie we wszystkich składach są pracownicy 

Urzędu Gminy, Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej oraz kierownicy jednostek 

organizacyjnych z uwagi na szeroki zasięg. Oczywiście o wszystkich planach są informowane 

niezbędne służby.  

Radna Renata Gawrysiak – zapytała się, ile mamy w gminie punktów ewakuacyjnych? Czy 

szkoły również są takimi punktami? 

Pani Iwona Szczukowska – odpowiedziała, że szkoły w takich sytuacjach zabrane są przez 

wojsko, a naszymi punktami ewakuacyjnymi są świetlice wiejskie.  

Radny Jakub Kaszliński – zapytał się, co to jest Plan Akcji Kurierskiej? 

Pani Iwona Szczukowska – odpowiedziała, że chodzi tu o powołania do wojska, gdyby nie 

było możliwości tego uczynić pocztą, to wówczas robione jest to przez kurierów.   

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad. 3. Analiza wniosków wnoszonych przez mieszkańców gminy podczas zebrań wiejskich 

w roku 2022. 

Pani Magdalena Kryszak – odczytując kolejno wnioski z poszczególnych sołectw 

poinformowała, że w większości spraw zostało załatwionych, a niektóre wymagają większej 

uwagi oraz większych nakładów finansowych i dlatego nie są zrealizowane. W większości 

wnioski dotyczyły naprawy dróg. Dodała, że Gmina nie będzie wzywała geodety na każde 

wezwanie, że ktoś się worał w drogę. Takie sprawy można zgłaszać na policję.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 



 3 

Radna Wiesława Posadzy – zapytała się, co z wnioskami z Pierania, o których nie 

wspomniano z Pieranie, a dotyczyły one: 

1) niedrożnego drenażu przy boisku w Sobiesierni i konieczności wycinki tam topoli; 

2) wycinki zakrzaczeń przy drodze do Głojkowa; 

3) wycinki zakrzaczeń przy drodze Radojewice-Bachorze; 

4) utworzenia przejścia dla pieszych w Sobiesierni; 

Pani Magdalena Kryszak – odpowiedziała, że przyjrzy się tym sprawom i podejmie 

odpowiednie działania.  

Radna Wiesława Posadzy – zapytała się, czy jest zgłoszona wilgoć w Klubie Seniora 

w ramach gwarancji?  

Pani Magdalena Kryszak – odpowiedziała, że w najbliższym czasie ma spotkanie 

z inspektorem nadzoru budowlanego w tej sprawie. 

Radny Jakub Kaszliński – zgłosił, że droga do Niemojewa jest w fatalnym stanie. 

Pani Magdalena Kryszak – odpowiedziała, że jest tego świadoma, jednak na tą drogę zawsze 

idzie najwięcej masy. Ta nawierzchnia jest zbyt cienka i dlatego powstają nowe ubytki.  

Radna Wiesława Posadzy – stwierdziła, że na tej drodze ubytki powinny być uzupełniane 

kamieniem, a nie masą.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu.  

Ad. 4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji, radna 

Renata Gawrysiak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 11 października 2022 r. , godz. 11:00 

Protokółowała:   Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna   Renata Gawrysiak 


